

Referat fra styremøte i SJFF mandag 5. mai 2025 klokken 1930 på Vibe Jaktskytebane

Til stede: (Alle innkalte): Terje Garnvik, Odd Harald Johansen, Håkon Nervik Kolstrøm, Frode Strand, Stig Bratli, Anton Rikstad, Tom-Roger Aasan, Terje Djuvsland, Ståle Berg, Steinar Pettersen, Niels Arvid Sletterød

Møteleder og referent: Styreleder

Sak 23/25 Orientering fra Fiskeutvalget

Ståle B kunne meddele styret at SJFF hadde fått et nytt vald i Figga til kun kr. 5.000, - pr sesong. Nå har SJFF to vald i lakseelva med åpning 1. juni. *(Det er i ettertid tilkommet nok et vald i Figga)*. Fiskeutvalget iverksetter dugnader på valdene våre i elva og befaringer er gjort. *(Dugnader er gjennomført.)*

Til helga går den årvisse fiskekonkurransen etter gjedde, sik og ørret i Reins- og Fossemvatnet. *(Gjennomført med stor deltakelse og vellykkethet.)*

Styret vedtok å bevilge nødvendige midler til de planlagte Fiskesommeraktivitetene i regi Fiskeutvalget, da tilskudd fra NJFF ikke gikk i orden for 2025.

Anton R kunne dessverre meddele at grunneier ByBrug har bestemt at Klekkeribygget skal rives.

Styret ba leder om å ta kontakt med Kommunens representant i Forvaltningsorganet for å etterspørre møter i hht vedtatt Årshjul samt for å diskutere visse formalia knyttet til kommunens relasjon til Ogn Grunneierlag. *(Det er gjort og diverse dokumenter oversendt).*

Sak 24/25 Økonomi

Som vanlig tok Håkon NK oss ryddig gjennom økonomirapporten. Økonomien er meget god og SJFF har kr. 1.179.632, - på konto pr. dags dato. Omsettingen på Vibe tar seg nå opp og er god, likeså gjennomføres Jegerprøvekurs. Leirduestien planlegges åpnet 15. mai og vil bidra til et løft på omsettingen. *(Åpnet.)*

Sak 25/25 Prosess for utforming av spillemiddelsøknad riflebanen

Formann i anleggskomiteen – Frode tok oss gjennom de viktige punktene som baserte seg på (1) et møte i komiteen, (2) samtale med Stine Strand som er saksbehandler for spillemidlene i Steinkjer kommune og (3) vedtak i styresak **17/25: Premisser/forutsetninger for ny riflestandplass** (her står)

Styret ba komiteen vurdere behovet for avsetning av egenkapital (rene midler), behov/muligheter for lånegaranti fra kommunen og avklare betingelser for byggelån i SMN1 (med hjelp fra leder og forretningsfører m.fl.). Styret diskuterte også nødvendigheten av at åpningstidene over hele året på elgbane og haglebaner koordineres mest mulig med tanke på å optimalisere inntjening slik at eventuelle lån kan betjenes uten at det går over foreningens andre aktiviteter og drift. Styret ba formennene i Leirdueutvalget og Elgbaneutvalget snarest mulig skissere et opplegg som innebærer nærmere samarbeid mellom disse utvalgene i driften av hele anlegget under hele året.

På møtet kom det opp et forslag om at de to utvalgene samarbeider om å lage treninger for Nordisk Jaktskyting. Styret mente det var et godt tiltak og ba formennene i de to utvalgene snarest om å finne datoer (onsdager) som kan annonseres på Årsplanen og legges ut på Hjemmeside og FB.

Frode S sa videre at det er viktig at alle kostnader for bygging både standplass, skiver og elektronikk innen kort tid kan estimeres, slik at vi kan gå videre med å be inn kommunen for å presentere prosjektet og for å be om kommunal garanti for lån, slik at SJFF kan gå til banken og akkedere både lån og betingelser.

Odd Harald J som var ansvarlig for anbudsprosessen informerte om tilbudene og at valg av tilbud skal gjøres. Han informerte også om at én tilbudsgiver ønsket å gjennomføre ny befaring (er gjort) samt at kostnadene til skiver og elektronikk straks er på plass.

Styret ba om at anleggskomiteen snarest etter 17. mai avholder et møte for å velge tilbud og for å lage et totalt kostnadsoverslag for prosjektet som begge kan presenteres styret på neste møte primo juni, slik at det kan fattes vedtak om dette, tidslinje for prosessen videre og hvem som gjør hva.

Sak 26/25 Fornyelse av skyteinstruktøravtalene i SJFF

Stig B orienterte om saken, og styret ba om at han utarbeider et forslag til avtaleinnhold på basis av det gamle avtaleskjemaet, og sender utkastet til leder og forretningsfører.

Sak 27/25 Prosjekt uttrekk av tak Trapbane 1

Frode S og leder har foretatt målinger for å få begge baner mest mulig like og innenfor regelverket. Målingen vil legge til grunn for noe endringer av standplass og derved for uttrekk av taket. Frode tar dette opp med Terje G.

Materialer er bestilt. Men det påregnes litt oppfylling av masse på selve standplassen da platene man står på når det skytes må justeres noe frem og heves opp ifølge krav til målene i regelverket.

Sak 28/25 Medlemsmøte

Det arrangeres sommeravslutning på Vibe Jaktskytebane for medlemmene i foreningen fredag 13. juni klokka 1800-2300. Det blir grilling samt diverse innlagte aktiviteter og jegerquiz. Medlemsmøtet annonseres på FB og Hjemmeside.

Sak 29/25 Nye kurs og aktiviteter

Leder informerte om at det 31.mai vil arrangeres kurs i hagleskyting med Jon Salve Håkedal.

Sak 30/25 Mobil leirduekaster for nybegynnere

Styret vedtok å kjøpe inn en liten manuelt operert og brukt mobil leirduekaster til kr. 15.000, - for å gjenbruke hele leirduer som plukkes etter endt skyting. Disse leirduene er allerede solgt én gang og vi selger 50 brukte duer for 50 kroner. (1krone pr. stk.) Kasteren blir plassert på en standplass nedenfor og til høyre for Carporten ved Duelageret, og det lages en passasje nedover og vestover derfra som det kan skytes i. (*Brukt kaster er innkjøpt, standplass og passasje utformet.*) Frode S lager opplegg for dette som Leirdueutvalget forholder seg til, og det må lages et produkt for salg av 50 brukte duer på IZettle.